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Idrett Fotball 

 

Møtedato 11. jan 2023 kl 19.00-22.00 
på klubbhuset 

 
Innkalt; Per Bryng, Tom Brinck-Mortensen, Jannicke Klepp Tryggestad. Sverre Nordby og 
Anette Wisløff fra HS deltok på sak 2. 
 
Innmeldt fravær;  
 
 
Saksnr Sak Ansvarlig Tid (est) 

1 Godkjenning av innkalling og forrige referat 
 

Tom 5 min 

2 Administrasjon og trenersituasjonen i fotball 
 

Sverre 30 min 

3 Fast sak; Status økonomi 
- Siste øk rapport pr nov 22 

 

Tom 30 min  

4 Fast sak; Info fra møter i HS, IU, AU ol 
- Forslag til ny modell IU 

 

Sverre/Tom/ 
Jannicke 

30 min  

5 Kommende aktiviteter 
- Årsrapport 
- Årsmøte (dato) 
- Rekruttering til styret 
- Drakter, herunder strømper 

 

Tom/alle 45 min 

6 Eventuelt 
 

 15 min 

    
 

Neste møter:  
Datoer settes, herunder årsmøtedato (tentativt 2. mars) 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 11. jan 2023 
Saksnummer 1-01 
Saksbehandler Tom 
Type sak Beslutning 
Saksnavn Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte 
Bakgrunn:  
 
 
 
  
Vedtak  

 
Styret godkjente innkallingen. 
Referatet fra møtet 21.11.22 ble godkjent med mindre korreksjon. 

 
Styrets bemerkninger: 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 11. jan 2023 
Saksnummer 1-02 
Saksbehandler Tom 
Type sak Orientering 
Saksnavn Administrasjon og trenersituasjon  
Bakgrunn:  
 
Det har vært en litt ekstra krevende situasjon etter at flere trenere valgte å forlate klubben etter 
2022 sesongen. Dette har medført reaksjoner fra enkelte årganger og bekymrede foreldre og 
også hovedstyret har blitt kontaktet. Sverre har i kraft av rollen som daglig leder i klubben 
involvert seg. Styret hadde et møte med trenerne rett før jul for å høre deres tanker. Sverre 
redegjorde for status i arbeidet. 
 
  
Styrets bemerkninger: 
Styret har jobbet for å skape kontinuitet på trenersiden, og ga allerede i september signal om at 
kontrakter på eksisterende ressurser kunne forlenges. Til tross for dette valgte fire trenere å 
slutte av ulike grunner. Daglig leder, hovedstyret og fotballstyret har mottatt enkelte reaksjoner 
og innspill fra ulike årganger/medlemmer, og vi ser på bakgrunn av nevnte innspill og møter et 
behov for å foreta justeringer i hvordan vi drifter fotballavdelingen fremover. I dette ligger også 
et ønske om å øke det frivillige engasjementet som også var tema på medlemsmøte 3. nov 22. 
Styret presiserte viktigheten av å drifte Akademiet på en god måte, samtidig som at arbeidet 
med å skaffe nye trenere til ungdomslagene har høyeste prioritet i tiden fremover. Styret ønsket 
å utfordre administrasjonen med å komme opp med konkrete tiltak for å øke frivilligheten og 
hvordan dette kan utfylle og støtte trenerrollen på en god måte. Viktig med klare 
rolleavklaringer. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 11. jan 2023 
Saksnummer 1-02 
Saksbehandler Tom 
Type sak Orientering og beslutning 
Saksnavn Status økonomi 
Bakgrunn:  
 
Driftsrapport for november ble gjennomgått. Vi har mottatt full mva refusjon (blir ført i desember) og 
vi ser fremdeles ut til å styre mot et lite underskudd i 2022 (dog noe mindre enn tidligere indikert).  
 
Budsjettet vil bli gjennomgått nærmere på neste møte etter at resultatet for 2022 foreligger 
 
 
 
 
Styrets bemerkninger 
 
Styret tok gjennomgangen til etterretning.  
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 11. jan 2023 
Saksnummer 1-03 
Saksbehandler diverse 
Type sak Orientering 
Saksnavn Info fra møter i HS, IU, AU ol 
Bakgrunn: 
Det har vært møte i IU og HS den siste perioden. Jannicke og Tom redegjorde kort fra møtene. 

 

Styrets bemerkninger 
 
Styret tok informasjonen til etterretning. Styret ga sin tilslutning til de foreslåtte endringene i allidretten 
(ny modell fra 2023). Fotballstyret vil bli innkalt til neste Hovedstyremøte for å redegjøre for aktiviteten i 
gruppen (9. febr). 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 11. jan 2023 
Saksnummer 1-04 
Saksbehandler diverse 
Type sak Orientering 
Saksnavn Kommende saker 
Bakgrunn:  

 
Vi må utarbeide årsrapporten innen fristen, samt starte planlegging av årsmøte for fotball. I tillegg 
ønsker vi å involvere flere i fotballens styrearbeid fremover.  
Vi har mottatt spørsmål om farge på strømpene etter overgang til blå shorts. 
 
 
 
Styrets bemerkninger 
Jannicke og Per kontakter aktuelle styrekandidater og melder løpende tilbake. Styret ønsker å 
beholde hvite strømper og Tom tar en avsjekk med administrasjonen. 
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Idrett Fotball 

 

Møtedato 11. jan 2023 
Saksnummer 1-05 
Saksbehandler  
Type sak  
Saksnavn Eventuelt 
Bakgrunn:  
Ønskelig å lage rutiner for at alle våre anlegg til enhver tid ser ryddig ut, både hva angår søppel så 
vel som gjenglemte klær/effekter.  
 

Styrets bemerkninger 

Styret ber administrasjonen utarbeide forslag til rydderutine og sette opp en oversikt over hvilke lag 
som har ansvar for hver enkelt uke og den enkelte bane.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


